



UPPLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Protokoll till styrelsemöte nummer 8 verksamhetsåret 2023–2024

Datum: Tisdag 13 februari 2024

Tid: kl. 18:00

Plats: Digitalt via Teams

Närvarande: **Christian Borg, Christopher Hoerschelmann, Annika Carlqvist, Erik Ohlsson och Peter Hägg.**

FÖREDRAGNINGSLISTA

1. Sammanträdet öppnas, **Christian hälsar alla välkomna**

2. Föregående protokoll – [Läs det här](#), **Inga frågor från föregående protokoll.**

3. Sponsring

- *Hur kan vi använda våra befintliga nätverk för att hitta sponsorer? Kanske har styrelsemedlemmar eller anhängare kontakter som kan vara intresserade av att sponsra.*
- *Hur kan vi kommunicera vårt värde till potentiella sponsorer? Skapa en övertygande berättelse om ert arbete och hur sponsorer kan vara en del av det.*
- *Hur kan vi vara flexibla och anpassa oss till sponsringsbehoven och önskemålen hos olika företag? Var beredda att skraddarsy erbjudanden baserat på specifika sponsorer. Pratades lite om detta men man kom inte fram till ngt, pratade om försök att nå (Kraftpojarna ?) via eget kontaktnät vilket inte fungerat alls, alla får till uppgift att komma på sponsorer.*

4. Kortfattade rapporter

- *Ekonomirapporter (Skriftligt av Anna Lena) Se bifogade filer i kallelsen. **Annika klargjorde vad som gällde med beloppet till HOKO***
- *Region Öst Ishockeyförbund (Christian) **Inte så mkt att rapportera, har varit på ordförandekonferens, extra Förbundsstämma och möte med utvecklingskommitten i SIF.***
- *Christian tycker det går långsamt att komma till beslut där. Vi pratade om vad regionsstyrelsen vill att vi skall rapportera från HoKo angående hur vi gör av med pengarna från SIF.*
- *Hockeykontoret (Anton) **Du kommer nog bäst ihåg vad du sa***
- *Tävlingskommittén (Erik) **varit en del ärenden att hantera, håller nu på med ett ärende gällande urkundsförfalskning (spelare reggad med 2 pers.nummer) även spelare/klubbar som gjort övergångar som inte är ok. Serierna går mot sitt slut.***
- *Utbildningskommittén (Annika) **Annika och Patrik ligger bra i fas med varandra och samarbetet mellan oss och Södermanland fungerar bra, vi har flera planerade utbildningar i närtid. Skulle vilja ha en plats där vi alltid kan vara med utbildning, det är även någon ny utbildare på gång.***
- *Funktionärskommittén (Niklas) **Niklas var inte närvarande, jag informerade om att det planerade mötet som skulle varit med Niklas och Robert blivit inställt pga sjukdom. Har sen inte hört om det blivit av.***
- *Utvecklingskommittén (Katarina och Peter) **Peter var upprörd över att Stockholm verkar få göra som de vill gällande spelare som spelat i Uppland hela sitt liv men som nu tillhör tex Väsby som snedstreckslag och då plötsligt inte längre får tillhöra Upplands distriktslag utan då tillhör Stockholm.***

- *Christian tar tag i ärendet med Mathias Tegner ordförande Stockholm, ingen förutom Christian från Uppland jobbar med ärendet.*



UPPLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

5. Skrivelser

- Uppföljning av inskickad skrivelse till SIF, **Ingen återkoppling förutom att det tagits upp i Utvecklingsnämnden i SIF.**

6. Beslutsärenden, **Nytt kontor sökes., flytt sker 31 mars.**

7. Övriga frågor

- Eckerölinjen, förändring i avtalet **Inget att hantera/besluta i frågan då det inte än har inkommit några "protester" mot detta, däremot undrar Christian om Mariehamn då skall få delta i uppländska serier om det medför kostnader för våra lag ?**

7. Nästa sammanträde

9mars (Styrelsen med kommittéer),19 mars på kansliet, 16 april digitalt, 14 maj på kansliet. Förbundsstämma 11 juni 2024. **9 mars stryks helt, 19:e blir digitalt.**

8. Sammanträdet avslutas, **Christian tackar för visat intresse**